
Årsberetning 2020/2021 

 

Skoleåret 20/21 har igen været et år præget af corona, hvilket har budt på en masse udfordringer for 

både børnehaven, skolen og bestyrelsen. For bestyrelsen har det betydet, at vi ikke nødvendigvis har 

kunnet lave alle de ting, som vi gerne har villet. Efter valg til bestyrelsen i sommeren 2020 fik vi 

sammensat en ny bestyrelse, hvor der kom 5 nye forældrerepræsentanter ind, og heraf 4 som denne 

gang repræsenterer børnehavedelen.  

Nogle af de vigtigste ting, vi har arbejdet med i dette skoleår, har været: 

- Samarbejdet med Tørring Skole er et tilbagevendende punkt hver år. Vores mål er at vores 

børn ser Tørring Skole som det naturlige valg efter 6. klasse. Vi ønsker mere samarbejde 

med Tørring Skole. Både gennem skolen og forældrerådene på mellemtrinnet. 

- Den styrkede læreplan er blevet udarbejde for børnehaven og ligger på vores hjemmeside, 

hvis man gerne vil se, hvad der vægtes højt i børnehaven. I samme omgang er der også 

blevet kigget på skoles værdigrundlag, som ligeledes findes på vores hjemmeside.  

- Skolens budget er et punkt, som vi løbende er med ind over i bestyrelsen. I dette skoleår er 

der fundet penge til at modernisere biblioteket, hvilket er i fuld gang hen over sommerferien. 

Ligeledes arbejder vi på, at skolegården skal have nogle nye legeredskaber/legetøj, og dette 

fortsætter vi med i det kommende skoleår. 

- Et tilbagevendende punkt hvert år er høringsvar til kommunen. I år har kommunen bedt 

bestyrelsen om 2 høringssvar. En om ny organisering af dansk som andetsprog og en om ny 

organisering omkring udskolingselever i specialklasserne. Vi ser det i bestyrelsen som vores 

ansvar at give vores bidrag med, når kommunen henvender sig til bestyrelserne på skolerne.  

- Når vi hører rygter i byen om vores dagplejebørn, børnehavebørn og skolebørn er det noget 

vi i bestyrelsen tager meget alvorligt. I den sammenhæng har vi haft møde med vores 

lokalpolitikkere i forhold til pladsmangel for de små børn. Det er blevet til gode dialoger, og 

heldigvis har vi kunne aflive rygterne. Der er lokal pasning til alle vores Ølholm børn. Vi i 

bestyrelsen vil gøre alt for, at vores børn kan blive passet lokalt i Ølholm. 

- Principper og retningslinjer er noget som vi i bestyrelsen arbejder meget med. Vi laver både 

nye og tilpasser de eksisterende. I år var vi lavet et nyt princip om børnerelaterede udgifter 

for børnehaven samt tilrettet princippet for samarbejde mellem personale og forældre. Vi har 



også lavet nye retningslinjer for klassekassen. Husk at alle vores princippet kan findes på 

vores hjemmeside. 

 

Til sidst vil vi ønske jer alle en rigtig god sommer. 

 

Ølholm Fællesbestyrelse. 


